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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 6 din 24.06.2020 

 

PROCES – VERBAL  

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 24 iunie 2020, ora 1300 

 

 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI 

- Se face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri din 

13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

- Se pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi studiat, 

după care, ulterior,  va fi supus aprobării Consiliului local. 

- La ședință participă și un număr de persoane care au diferite probleme pentru punctul 5) 

Interpelari și raspunsuri. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, COSTEL NANTU 

 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 203 din 16.06.2020 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 

24.06.2020, ora 1300 cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare 

al aparatului de specialitate al primarului comunei Rebricea, județul Vaslui; 

2. Proiect de hotărâre privind înființarea Serviciului Voluntar pentru Situaţii de 

Urgenţă al comunei Rebricea judeţul Vaslui. 

3.  Proiect de hotărâre privind însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea 

inventarului, de completare a inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al 

comunei Rebricea, atestat prin Hotărârea Consiliului Local Rebricea nr. 7/2016. 

4. Proiect de hotărâre privind însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea 

inventarului, de modificare a inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al 

comunei Rebricea, atestat prin H.G. nr. 1361/2001 privind atestarea domeniului public al 

judeţului Vaslui precum şi al municipiilor, oraşelor şi comunelor din judeţul Vaslui, 

Anexa nr. 57, modificată prin H.G. nr. 78/2010, H.G.nr. 131/2012 și H.G. nr. 260/2013. 

5. Interpelari si raspunsuri. 

 

Inainte de a se supune la vot ordinea de zi, domnul primar propune suplimentarea ordinei de zi cu 

următorul proiect de hotărâre: 
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1. Proiect de hotarare privind implementarea proiectului „Modernizarea sistemului de 

iluminat public prin creșterea eficienței energetice a corpurilor de iluminat și prin gestionarea 

inteligentă a energiei electrice în infrastructura de iluminat public din comuna Rebricea, 

județul Vaslui” 

 

Se voteaza si ordinea de zi este suplimentata. 

 
 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 

 

           Se supune la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), se aproba. 

 

 1. Se trece la primul proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta referatul de aprobare şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Regulamentului de Organizare și Funcționare al aparatului de specialitate al primarului 

comunei Rebricea, județul Vaslui; 

       - Iau cuvântul domnii consilieri, Robac Florin, Morariu Ionel, și Vatavu Titi secretarii 

celor trei comisii de specialitate ale comunei Rebricea pentru a prezenta rapoartele de AVIZARE 

FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 

Organizare și Funcționare al aparatului de specialitate al primarului comunei Rebricea, județul 

Vaslui. 

  

 Nu sunt discutii la acest punct. 

 

  

➢ Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

Regulamentului de Organizare și Funcționare al aparatului de specialitate al primarului 

comunei Rebricea, județul Vaslui. 

   

Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
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2. Se trece la cel de-al doilea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul 

primar, Radu Valerică pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind înființarea Serviciului 

Voluntar pentru Situaţii de Urgenţă al comunei Rebricea judeţul Vaslui. 

- Ia cuvântul domnul Ciubotaru Andrian, sef SVSU, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre. 

 - Iau cuvântul domnii consilieri, Robac Florin, Morariu Ionel, și Vatavu Titi secretarii celor 

trei comisiii de specialitate ale comunei Rebricea pentru a prezenta rapoartele de AVIZARE 

FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 

Organizare și Funcționare al aparatului de specialitate al primarului comunei Rebricea, 

județul Vaslui. 

 

 

 Discutii la acest punct: 

 

Domnul Ciubotaru Andrian, sef SVSU, explică de ce facem înființare deși acest serviciu există 

deja, aceasta fiind solicitarea celor de la ISU. 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind înființarea 

Serviciului Voluntar pentru Situaţii de Urgenţă al comunei Rebricea judeţul Vaslui. 

➢  

Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

 3. Se trece la cel de-al treilea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta referatul de aprobare şi proiectul de hotărâre privind însuşirea 

propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de completare a inventarului 

bunurilor care aparțin domeniului privat al comunei Rebricea, atestat prin Hotărârea 

Consiliului Local Rebricea nr. 7/2016. 

       - Ia cuvântul domnul Luchian Laurențiu, consilier achizitii publice, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind însuşirea propunerii Comisiei speciale 

pentru întocmirea inventarului, de completare a inventarului bunurilor care aparțin 

domeniului privat al comunei Rebricea, atestat prin Hotărârea Consiliului Local Rebricea nr. 

7/2016. 
      - Iau cuvântul domnii consilieri, Robac Florin, Morariu Ionel, și Vatavu Titi secretarii celor trei 

comisii de specialitate ale comunei Rebricea pentru a prezenta rapoartele de AVIZARE 

FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de hotărâre privind însuşirea propunerii Comisiei 

speciale pentru întocmirea inventarului, de completare a inventarului bunurilor care aparțin 

domeniului privat al comunei Rebricea, atestat prin Hotărârea Consiliului Local Rebricea nr. 

7/2016. 

 

 Discutii la acest punct: 

  

 Domnul Luchian aduce precizari privind necesitatea completarii inventarului cu  pozitii noi 

pentru satele Tufesti si Sasova, respectiv teren aferent construirii de locuinta. Pentru intrarea in 

legalitate, este necesara completarea inventarului cu toate locurile de casa sau alte terenuri ce au fost 

identificate, este necesara introducerea lor in domeniul privat pentru a putea lua calea legala, 

concesionari, inchirieri, locuri de casa, alte HCL adoptate. 

  

➢ Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi  privind însuşirea 

propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de completare a inventarului 
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bunurilor care aparțin domeniului privat al comunei Rebricea, atestat prin Hotărârea 

Consiliului Local Rebricea nr. 7/2016. 

  

Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

 

4. Se trece la cel de-al patrulea proiect înscris pe ordinea de zi şi ia cuvântul domnul 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta referatul de aprobare şi proiectul de hotărâre privind 

însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de modificare a 

inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al comunei Rebricea, atestat prin H.G. 

nr. 1361/2001 privind atestarea domeniului public al judeţului Vaslui precum şi al municipiilor, 

oraşelor şi comunelor din judeţul Vaslui, Anexa nr. 57, modificată prin H.G. nr. 78/2010, 

H.G.nr. 131/2012 și H.G. nr. 260/2013. 

      - Iau cuvântul domnii consilieri, Robac Florin, Morariu Ionel, și Vatavu Titi secretarii celor trei 

comisii de specialitate ale comunei Rebricea pentru a prezenta rapoartele de AVIZARE 

FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de hotărâre privind hotărâre privind însuşirea 

propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de modificare a inventarului 

bunurilor care aparțin domeniului public al comunei Rebricea, atestat prin H.G. nr. 1361/2001 

privind atestarea domeniului public al judeţului Vaslui precum şi al municipiilor, oraşelor şi 

comunelor din judeţul Vaslui, Anexa nr. 57, modificată prin H.G. nr. 78/2010, H.G.nr. 131/2012 

și H.G. nr. 260/2013. 

 

 Nu sunt discutii la acest punct. 

  

➢ Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi  privind însuşirea 

propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de modificare a inventarului 

bunurilor care aparțin domeniului public al comunei Rebricea, atestat prin H.G. nr. 

1361/2001 privind atestarea domeniului public al judeţului Vaslui precum şi al municipiilor, 

oraşelor şi comunelor din judeţul Vaslui, Anexa nr. 57, modificată prin H.G. nr. 78/2010, 

H.G.nr. 131/2012 și H.G. nr. 260/2013. 

  

Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

5. Se trece la cel de-al cincilea proiect suplimentat pe ordinea de zi şi ia cuvântul 

domnul primar, Radu Valerică, pentru a prezenta referatul de aprobare şi proiectul de hotărâre 

privind implementarea proiectului „Modernizarea sistemului de iluminat public prin creșterea 

eficienței energetice a corpurilor de iluminat și prin gestionarea inteligentă a energiei electrice 

în infrastructura de iluminat public din comuna Rebricea, județul Vaslui”. 

- Ia cuvântul domnul Luchian Laurențiu, consilier achizitii publice, pentru a prezenta 

raportul compartimentului de resort la proiectul de hotărâre implementarea proiectului 

„Modernizarea sistemului de iluminat public prin creșterea eficienței energetice a corpurilor de 

iluminat și prin gestionarea inteligentă a energiei electrice în infrastructura de iluminat public 

din comuna Rebricea, județul Vaslui”. 
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      - Iau cuvântul domnii consilieri, Robac Florin, Morariu Ionel, și Vatavu Titi secretarii celor trei 

comisii de specialitate ale comunei Rebricea pentru a prezenta rapoartele de AVIZARE 

FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de hotărâre privind hotărâre privind implementarea 

proiectului „Modernizarea sistemului de iluminat public prin creșterea eficienței energetice a 

corpurilor de iluminat și prin gestionarea inteligentă a energiei electrice în infrastructura de 

iluminat public din comuna Rebricea, județul Vaslui”. 

 

 Discutii la acest punct: 

 

Domnul consilier Nantu Costel întreabă dacă se acoperă toată comuna cu cele 400 de corpuri iar 

domnul primar explică modul cum sunt calculate, că sunt în total 467 iar prin proiect se schimbă 400. 

Domnul consilier Zaharia Ionel întreabă dacă pe drumurile principale vor fi corpurile noi iar domnul 

primar îi raspunde ca da. 

  

➢ Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi  privind 

implementarea proiectului „Modernizarea sistemului de iluminat public prin creșterea 

eficienței energetice a corpurilor de iluminat și prin gestionarea inteligentă a energiei 

electrice în infrastructura de iluminat public din comuna Rebricea, județul Vaslui” 

  

Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

6. Interpelari si raspunsuri. 

 

La ședință participă și o delegație a cetățenilor din zona Școlii Tufeștii de Jos, reprezentată de domnul 

Pahome, care prezintă solicitarea de extindere a rețelei de apă în această zona si branșarea ulterioară. 

El explică ca sunt 50 de semnături ale oamenilor care solicită acest lucru. 

Domnul Pahome menționează că a dorit sa fie prezent și să asiste la ședință pentru a vedea daca 

consilierii sunt de acord sau nu cu solicitarea lor. 

Domnul primar explică că, în urma solicitarii școlii, care a rămas fără apă, comitetul local pentru 

situații de urgență a hotărât să se demareze branșarea școlii. 

Un număr de cetățeni  au solicitat și ei aprobarea branșării la apă pentru că, conducta trece prin fața 

lor. 

S-a întârziat proiectul de infrastructură a apei, domnul președinte de la AquaVas spunând ca poate 

dura între 6 luni și 2 ani până se va rezolva problema apei. Prin mediere s-a acceptat, intr-un final, o 

conductă de 63, care va branșa școala dar nu asigură presiune la tot satul. 

Domnul primar menționează că prin bugetul local se poate face și bucla dar pe răspunderea noastră 

pentru ca ea ar trebui făcută prin proiect. 

Daca Consiliul Local aprobă ca la rectificarea bugetară să se aprobe fondurile necesare, pentru 

hidranți , conductă, o suma de 15.000-16.000 lei, vom demara si extinderea rețelei de apă și branșarea 

buclei. 

Vor exista discuții in sat ca s-a branșat școala și bucla dar ce se întamplă cu restul? Bolați? 

Tatomirești? 

Domnul primar întreabă pe domnul Tulbure dacă există garanția ca apa este potabilă? Domnul 

viceprimar spune ca vom sapa, vom da de apa și vom face analiză. Până vine proiectul să facem ceva, 

o adăpătoare. 

Domnul vice propune să se aprobe suma necesară pentru că nu este apa in zona, și să se faca o 

ciușmea până vine apa. 
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Domnul consilier Vatafu spune că a fost caz de izolare și nu era apă. 

Domnul primar întreabă și ceilalți consilieri care le este părerea, ce au de spus și daca iși asumă 

împreuna aceasta raspundere si il imputernicesc pe dumnealui ca la urmatoare rectificare sa prinda o 

suma pentru bucla si adapatoare, in jur de 20.000 lei. 

 Domnul Zaharia Ionel zice că oamenii trebuie avertizați că nu va fi debit, presiune. 

 

Al doilea punct la interpelari este solicitarea domnului Craiu Florin pentru o suprafata de 2000 mp , pe 

care o doreste in concesionare, vanzare, inchiriere, pentru un garaj pentru utilaje agricole. Domnul 

Craiu spune ca exista un teren langa domnul consilier Doroftei, care este liber, si care stie el ca este 

terenul primariei. 

Domnul primar spune ca urmare a solicitarii domnului Craiu, s-a inventariat acesta suprafata in 

domeniul privat al comunei insa vecinii acestei suprafete  nu sunt de acord, sens in care au facut o 

adresa, sub semnatura prin care si-au prezentat pozitia vis-a vis de acesta solicitare. Ei spun ca in zona 

se joaca copii si plus ca va fi si mult zgomot. 

Domnul primar mentioneaza ca noi sprijinim mediul de afacere si ajutam pe toata lumea insa ce sa 

facem daca apar solicitari pentru spatii de joaca pentru copii.  

Domnul Craiu spune ca pana acum nimeni nu a facut nimic si acum vor spatiu de joaca pentru copii. 

Domnul primar ii ofera alta suprafata, de exemplu in spatele fermei insa domnul Craiu spune ca nu 

este loc acolo, nu este cale de acces. 

Domnul vice ii spune domnului Craiu ca la identificarea terenului l-a avertizat ca oamenii nu sunt de 

acord si se revolta insa domnul Craiu intreaba ca unde in alta parte poate sa primeasca?  Trebuie 

curent, trebuie drum de acces si intreaba domnii consilieri daca dumnealor resping cererea pe baza 

adresei oamenilor. 

Domnul primar propune modalitatea de rezolvare: o intalnire intre proprietarii care au facut adresa si 

domnul Craiu, duminica la ora 9,00 la teren, pentru a se discuta la fata locului. 

 

Al treilea punct la interpelari il reprezinta adresa domnului Anton Gabriel, presedintentele 

Organizatiei Locale PNL Rebricea, trimisa catre Consiliul Local Rebricea si domnul primar. 

Doamna secretar general da citire adresei cu nr. 2622/03.06.2020, informand consilierii locali de 

solicitarea domnului Anton de a primi pe email docucumentele privind sedintele consiliului local. 

Doamna secretar informeaza ca i-a formulat raspuns domnului Anton la adresa, si ca i-a comunicat pe 

adresa de email indicata toate materialele de sedinta. 

Doamna secretar informeaza membrii consiliului de procedura prevazuta de Codul Administrativ 

referitoare la desfasurarea sedintelor consiliului local si roaga consilierii sa respecte prevederile 

referitoare desfasurarea sedintelor comisiilor de specialitate si imparte informatii privind obligatiile 

comisiilor de specialitate. 

 

Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), se aproba. 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,  SECRETAR GENERAL AL COMUNEI, 

          Consilier COSTEL NANTU    Jrs. Adina Maftei 


